

## Reclining SPA Chair

SPA後躺椅 / SPA-13CR

尺寸/ Size: W700 mm / H980-1100 mm / D1020 mm

簡單而純粹的簡約風格、襯托出此款理性嚴謹的設計 特質。坐勢上的設計巧思與椅背曲線、讓整張椅子的 舒適度更趨完美。無段式的椅背傾斜結構與可調整高 低的頭枕結構,在後躺使用時更符合人體工學。

Designed with simple and pure minimalism style, "Reclining SPA Chair" has the qualities of rationality and practicality. With the special design of the sitting cushion and curve-shaped seatback that provides great support for your back, this chair offers excellent comfort. The stepless adjustable chair has a seatback that can be adjusted the angle.



台北總公司(實品展示) 10471 台北市中山區德惠街162號1樓 T:(02)2586-6001(代表號) F:(02)2586-6011

台中(實品展示) 40466 台中市北區德化領523號 T:(04)2203-4379 F:(04)2203-4362 M:0935-898983

高雄(官品展示) 81368 高雄市左營區自由四路361之1號 T:(07)348-9697 F:(07)348-9677 M:0913-661082

22149 新北市沙止區市福德一路405巷12號

Taipei Head Office:(With Exhibition room)

No.162, Dehui Street., Zhongshan District, Taipei City 10471, Taiwan (R.O.C.) T: +886-2-2586 6001(Rep)

F: +886-2-2586 6011

No.12, Lane 405, Fude 1st Rd., New Taipei City 22149, Taiwan (R.O.C.)

## www.shindah.com.tw













EVO-18BS

新古典椅追求古典美威上的設計本質 以現代化的材質展現出新一代椅款。扶 手使用不鏽鋼材質,金屬表面為拉絲線 條處理·精緻簡約。從椅背延續到坐墊 下方·皮革連身式的縫製設計·除了增 添椅身的立體效果之外,也更易於清除 髮絲細層。

"Neo" is a neo-classical option. Designed with classical, beautiful elements, it now uses the modern materials and presents itself as a new generation chair. The armrest is made of hairline-patterned stainless steel. The one-piece stitching design not only highlights the three-dimensional effect of the stitching, but also makes cleaning hair debris easier.

座椅右下方配有吹風機掛架·掛架可 旋轉收入椅墊下方。

On the bottom right side of the chair, there is a hair dryer rack, which can be rotated to hide under the chair cushion.

## Neo

新古典椅 / EVO-22

尺寸/ Size: W620 mm / H860 mm / D1010 mm



ESTHETIC SALON

PERSONIFIED EVOLUTION SERIES EVOLUTION SERIES

